十分明白敷面泥
Only 10 minutes mud Mask
成份/Ingredients：
Melaclear 2(亮白複合因子)：純淨透白肌膚/Purify and whiten the skin
Lumiskin:淨白並明亮肌膚/Whiten and brighten the skin
Tranexamic Acid（傳明酸）：美白肌膚，讓肌膚明亮有光澤/Whiten the skin and make it brightening & slick.
Hyaluronic Acid(玻尿酸):調理、保濕肌膚，使皮膚保持年輕有彈性。Condition & moisturize your skin, keep it stay young & resilient.
Witch Hazel extract(金縷梅萃取液):平衡油脂分泌/Balance the sebum secretion.
Licorice Extract （甘草萃取液）:對肌膚暗沈有醒膚作用/It has the function of renewal to skin darkness.
Peppermint Essential Oil（薄荷精油）：具柔軟皮膚，調理油脂分泌/It can soften the skin and balance the sebum secretion.
用    途/Efficacy：
亮白複合因子同時搭配傳明酸，使肌膚維持白皙光采，有效維持水嫩細緻柔嫩、潔淨感。高嶺土、薄荷精油、金縷梅和甘草取液；則能調理油脂分泌，使肌膚維持水嫩光滑的最佳狀態。
Collocated with Melaclear 2 & Tranexamic acid, which can keep your skin brightening, tender and moisturizing. Add the Kaolinite, Peppermint essential oil, Witch hazel extract and Licorice extract, which can balance the sebum secretion and keep your skin moisturizing & slick and always in the best status. 

使用方法：臉部清潔後，取適量輕柔塗敷全臉，請避開眼睛、嘴唇、眉毛周圍，靜待約10-15分鐘面膜完全乾後，即可洗淨。
Direction: After deep cleanse of face, apply appropriate of amount and smear all over the face but avoid the eye, lip and eyebrow areas. Wait about 10-15 minutes until fully dried, then wash away with water.
容量：250g
Capacity: 250g
保存方法：請置於陰涼處避免陽光直接照射
Storage: Keep in a cool place and avoid direct exposure to the sunlight.
注意事項：
皮膚敏感者，使用前請先做敏感測試，無刺激反應再使用。

勿食、勿接觸眼睛，若不適請立即停用。
Notice: 

For people with sensitive skin, please make skin allergy test before use, make sure there’s no any irritation occurred. Do not eat or contact with eyes. Please stop using immediately if any irritation occurs.
製造日期：標示於外包裝上                           

Date of Manufacturing: Mark on the packaging.

MFG = Manufacturing = 生產日EXP = expired
保存期限：三年

Shelf life: 3 years

一般化妝品免於申請備查

Free of reference for general cosmetics.

類   屬：一般化粧品，依衛生署公告本產品免經衛生署查驗登記。  
工廠登記：99-675731-00
Factory Registration：99-675731-00
(請參考水妍凝膠…排列…謝謝..)
建議售價1500元
